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My Mieszkancy ul. Zytniej w Milanówku, zwracamy sie z prosba o

zmodernizowanie naszej ulicy zgodnie z planem inwestycyjnym na lata 2005 - 2013.

Modernizacja naszej ulicy zaplanowana jest wg. w/w planu w 2010 roku.

Stan nawierzchni naszej ulicy jest w fatalnym stanie, podczas opadów deszczu droga jest

nieprzejezdna. Znaczacy wplyw na taki stan ulicy mialy prace zwiazane z zakladaniem

kanalizacji. Podczas spotkania z mieszkancami, które odbylo sie w lipcu 2007 obiecal Pan

Burmistrz, ze w ramach rekompensaty za utrudnienia zwiazane z budowa kanalizacji

nawierzchnia naszej ulicy bedzie potraktowana priorytetowo.

Zwracamy sie z uprzejma prosba o ponowne przeanalizowanie sprawy i wykonanie

modernizacji ulicy Zytniej zgodnie z zalozeniami.

Mieszkancy ul. Zytniej w Milanówku.




